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Ajuntament de Palau-solità i Plegamans 

 
ANUNCI sobre aprovació definitiva del Reglament del servei de les pistes de pàdel de les instal·lacions 
esportives municipals de Can Falguera, així com la resta de serveis de les instal·lacions esmentades de Palau-
solità i Plegamans. 
 
Ajuntament de Barcelona. Barcelona de Serveis Municipals, SA 
 

ANUNCI pel qual es fa pública la Resolució sobre aprovació definitiva del Projecte executiu de l'adequació 
d'espai com a incubadora d'empreses vinculades al sector de l'esport de l'Estadi Olímpic de Barcelona. 
 

.............................................................................................................................. ............................... 
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Ajuntament de Castellterçol 

 
Aprovació definitiva del Projecte d'obres de formació d'una pista de pàdel i d'adequació d'aparcament. 
 
Ajuntament de Cerdanyola del Vallès 

 
Aprovació del padró dels abonaments de piscina i gimnàs de la instal·lació esportiva Can Xarau, corresponent 
al 1r semestre de l'any 2022. 
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SECRETARIA GENERAL DE L’ESPORT I L’ACTIVITAT FÍSICA 
 
El Museu i Centre d’Estudis de l’Esport Dr. Melcior Colet acollirà dues sessions de la 12a edició del BCN 
Sports Film Festival 
 
Un any més, la Secretaria General de l’Esport i de l'Activitat Física (SGEAF) col·labora en la celebració del 
BCN Sports Film Festival. Serà la 12a edició del certamen i, com l’any passat, al Museu i Centre d’Estudis de 
l’Esport Dr. Melcior Colet es projectaran dues sessions amb vuit audiovisuals d’aquest esdeveniment 
cinematogràfic vinculat al paper social de l’esport en àmbits com la integració, la cooperació o la diversitat de 
gènere. 
 
La 12a edició del BCN Sports Film Festival, el Festival Internacional de cinema i televisió esportiva de 
Barcelona, tindrà lloc del 14 al 24 de febrer d’enguany amb la projecció d’un total de 84 pel·lícules. Com l’any 
passat i per causes de la Covid-19, les mesures de seguretat, aforament i presència en espais com museus, 
cinemes, sales de projeccions, etc. s'han vist afectades consideradament. Per aquest motiu, la direcció del 
BCN Sports Film Festival ha decidit novament que el certamen es farà de manera presencial i virtual en les 
seus habilitades, en què també s’hi faran sessions matinals gratuïtes per a escoles. 
 
D’aquesta manera, caldrà reservar l’entrada gratuïta per poder accedir a les sessions. Per a les sessions 
presencials, la reserva es pot fer a través del web https://www.bcnsportsfilm.org/ca/programacio, mentre que 
totes les sessions virtuals estaran actives a través de la plataforma FESTHOME: 
https://tv.festhome.com/festivaltv/bcn-sports-film. 
 

 
INSTITUT NACIONAL D’EDUCACIÓ FÍSICA (INEFC) 
 
Presentació de la Xarxa mundial del col·lectiu de professorat i recercadors en jocs i esports tradicionals 
 
Aquest dimarts 25 de gener, s'ha presentat el projecte Worldwide Network of Teachers and Researchers on 
Traditional Games and Sports - Xarxa mundial de professorat i persones investigadores sobre jocs i esports 
tradicionals, liderat per l'INEFC. La presentació de la xarxa ha estat en format virtual i s'ha fet en dues 
sessions. Hi ha assistit unes 200 persones de diferents continents que van mostrar un gran interès per ser 
actius en aquesta xarxa. Hi han intervingut, entre altres, Eduard Inglés, director de l'INEFC; Guy Jaouen, 
president de l'Associació Internacional de Jocs i Esports Tradicionals (ITSGA), i Pere Lavega, professor i cap 
del projecte INEFC-Hub i president de l'Associació Europea de Jocs i Esports Tradicionals (AEJeST) i 
promotor de la Xarxa. També hi ha participat diversos càrrecs institucionals, com representants dels equips 
directius de l'INEFC dels diferents campus, membres de la Junta Coordinadora d'Intercentres i presidents 
d'associacions continentals i estatals de jocs i esports tradicionals. 
 

COL·LEGI DE PROFESSIONALS DE L’ACTIVITAT FÍSICA I L’ESPORT (COPLEC) 

 
La Borsa de Treball del COPLEFC reflecteix la intermitència del sector 
 
Les ofertes del quart trimestre no superen les del tercer trimestre del 2021. Encara queda lluny el rècord de 
demandes del 2019.  Una vegada finalitzat el quart trimestre del 2021, l'anàlisi de les ofertes laborals 
registrades a la Borsa de Treball del COPLEFC es pot determinar amb una mirada de l'evolució respecte del 
tercer trimestre, però també del conjunt de l'any. Així, si després del tercer trimestre les projeccions previstes 
eren d'enfilar-se a unes 270-280 ofertes en el quart, la realitat s'ha limitat a un volum de 205, la qual cosa, ja 
amb la mirada posada a l'any sencer, permet acabar el 2021 amb un total de 888 demandes. Aquesta dada 
supera àmpliament el registre del 2020, però no la xifra del 2019, que mantindrà el seu rècord de 1.134 ofertes 
laborals, i tampoc s'assoleix la dada de l'any 2018, que es va tancar amb 959 ofertes. 
 
Per tant, la valoració que se n'ha de fer, d'una manera realista, és que el sector continua avançant, però que 
ho fa amb un ritme intermitent o poc previsible. Una dada que s'adiu plenament amb les indicacions dels 
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experts, que ens recorden que la recuperació del sector és un fet, però amb un ritme no tan accelerat com es 
podia preveure fa un temps, ja que es considera que encara no s'ha recuperat un 25% de socis ni d'ingressos 
als centres de fitnes especialment. Pel que fa a les raons d'aquesta situació, no s'hauria de passar per alt un 
mes de desembre erràtic, especialment en les condicions d'ús de les instal·lacions esportives i el mes viscut 
en l'àmbit educatiu i les seves derivacions, la qual cosa sens dubte comporta un trasllat a la contractació 
laboral i la confiança de les empreses. 

 
INDESCAT 
 
Definim reptes amb les universitats de l'esport d'INDESCAT 
 
Avui, dimarts 25 de gener, INDESCAT ha reunit totes les universitats de l’esport adherides a INDESCAT per 
compartir informació i necessitats, dissenyar possibles projectes conjunts i aportar solucions als reptes del 
futur que es presenten en el sector en concret. 
 
Com a agents de la competitivitat en l’esport, des d'INDESCAT hem plantejat reptes a tractar com, per 
exemple, millorar la relació entre els alumnes que surten dels centres i el sector empresarial, relacionar la 
recerca amb ajuts que pot accedir INDESCAT per a projectes d’innovació, millorar de la relació entre els 
diferents centres de formació per, conjuntament, generar projectes conjunts i d’impacte, etc. 
 
La sessió “Definim reptes amb universitat de l’esport” ha comptat amb una quinzena de participants que han 
ajudat a definir els objectius prioritaris a treballar conjuntament: 
 

 Unir les empreses i les universitats per potenciar el talent i la recerca en el sector esportiu. 

 Creació d'una nova borsa de treball que apropi els graduats dels centres universitaris a les empreses 
que formen part del clúster per, a la vegada, potenciar i facilitar-los la seva inserció laboral.  

 Seguir potenciant l'eix d'emprenedoria i aplicar-lo al segment de les universitats amb l'objectiu 
d'enfortir la vessant emprenedora dels estudiants i de donar la possibilitat a les empreses i 
professionals del sector esportiu de fer la part de mentoratge. També fomentar la creació d'iniciatives 
que comptin amb el suport econòmic d’empreses del clúster 

 Impulsar la capacitat d'internacionalització per obrir nous horitzons més enllà del territori català. Crear 
una dinamització interna per atraure capital europeu (amb ajuts com Erasmus +) per atendre les 
capacitats particulars de cada centre universitari. 

 Impulsar una convocatòria d’ajuts a la recerca promoguda per INDESCAT: el clúster recolzant la 
recerca al voltant d’alguns eixos d’interès, a partir de dotacions econòmiques “petites” que permetin 
iniciar aquests projectes, ja sigui de recerca o de transferència.  

 Generar major visibilitat de les universitat entre les empreses que conformen el clúster: explicar qui 
són, què fan i què poden aportar. A la vegada, cal visibilitzar millor INDESCAT a les universitats com 
partner estratègic. 

 Promoure que les universitats puguin gestionar part de les necessitats de formació i actualització de 
les empreses d'INDESCAT. 

 
UNIÓ FEDERACIONS ESPORTIVES CATALUNYA (UFEC) 
 
1) “És un orgull estar al capdavant d’un equip nacional” 
 
JOCS OLÍMPICS D'HIVERN 
 
Primer de tot, què fa un català al capdavant de l’equip femení d’esquí d’Argentina? 
 
Els catalans que estem a tot arreu! Bromes a part, el que fem la majoria de seleccionadors, treballar 
intensament per aconseguir el màxim rendiment esportiu dels equips nacionals. En aquest cas, fa quatre anys 
començava un nou cicle olímpic i jo havia acabat una etapa amb l’equip femení espanyol, em van trucar per 
si estava interessat per liderar un nou projecte i no m’ho vaig pensar dues vegades. Tenia altres ofertes, però 
la seva va ser la més interessant. Sincerament, estic molt satisfet i feliç d’haver pres aquesta decisió. 
 
Pots explicar-nos la teva etapa a la federació catalana i a la RFEDI? 
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He estat en diferents etapes a les dues Federacions. La Federació Catalana és una mica com estar a casa, 
per proximitat m’identifico molt amb els seus projectes. Allà em vaig formar com a tècnic, em van donar les 
primeres oportunitats i sempre m’he sentit molt valorat. 
 
En el cas de la RFEDI van ser dues etapes molt diferents per edat i moment. En les dues vaig entrar en època 
de canvi de presidència on tot era bastant convuls. Els resultats van ser bons, però potser m’hauria agradat 
entrar amb una RFEDI com l’actual on es pot veure l’excel·lent gestió que han portat a terme en els últims 
anys. 
 
2) Play Off de la Lliga Catalana de petanca 
 
PETANCA 
 
Aquest passat cap de setmana s'ha disputat a Santa Susanna el Play Off de la Lliga Catalana on participaven 
8 equips en categoria masculina i 4 en femenina.  
 
En la categoria masculina van participar-hi Unió Petanca Torres de Rubí, Prat, Gran Via, Sant Pol, Seu de 
Lleida, Porqueres, Salou i La Pobla de Montornes.  
 
Després d'un final molt emocionant on 4 equips estaven a punts , pràcticament que es va decidir a l'última 
bola , on l'equip de Unió Petanca Las Torres-Rubí se’n va emportar el títol, que ho van celebrar efusivament. 
Cal destacar que abans de la pandèmia van guanyar també la Lliga Catalana, però no van poder anar-hi a la 
Lliga Nacional per les restriccions.  
 

BETEVE 

 
1) El Ple mesura el consens polític a Barcelona per als Jocs Olímpics d’Hivern del 2030 
 
El debat anual sobre l'estat de la ciutat obrirà una sessió marcada també per la querella a l'alcaldessa per 
l'atorgament de subvencions a entitats socials 
 
El primer ple de l’any a l’Ajuntament de Barcelona, aquest divendres, servirà per mesurar quin grau de 
consens polític tenen a la ciutat els Jocs Olímpics d’Hivern del 2030. En plena polèmica sobre si la candidatura 
Pirineus-Barcelona serà conjunta amb Saragossa o no, Junts i Valents portaran a debat dues propostes en 
què es veurà el compromís de cada grup amb la cita olímpica (conjunta o no). 
 
El text de Junts insta l’Ajuntament a acceptar el resultat de la consulta que la Generalitat farà a les comarques 
de l’Alt Pirineu i Aran. Si és favorable als jocs, la formació que lidera Elsa Artadi demana que Barcelona faci 
costat al projecte olímpic. En canvi, la proposta de Valents (abans Barcelona pel Canvi) insta el govern 
municipal a donar suport i fer efectiva una candidatura conjunta amb Saragossa. 
 
2) Aragonès acusa Lambán d'”irresponsable” per suspendre la reunió sobre els Jocs Olímpics d’Hivern 
 
El president català manté els seus plans de cara als Jocs d'Hivern, a partir de la consulta a l'Alt Pirineu i Aran 
 
(ACN/redacció) Xoc entre Pere Aragonès i el president de l’Aragó, Javier Lambán, pels Jocs d’Hivern. El 
president de la Generalitat ha acusat el cap de l’executiu de l’Aragó d’“irresponsable” per haver suspès 
“unilateralment”, i el dia abans, la reunió prevista per a divendres en què s’havien d’abordar els Jocs Olímpics 
d’Hivern i altres temes com els Next Generation. Lambán diu que ha suspès la reunió sobre els jocs perquè 
“encara hi ha diferències importants”. 
 
Segons fonts de palau consultades per l’ACN, Aragonès rebutja buscar ara cap nova data per trobar-se amb 
Lambán, de qui troba “incomprensible” les “gesticulacions i sobreactuacions”. En aquest sentit, el president 
de la Generalitat manté els seus plans de cara als jocs d’hivern, a partir de la consulta a l’Alt Pirineu i Aran. 
 

 
............................................................................................................................. ............................. 
Fonts: BOE, DOGC i BOPB i llocs web d’institucions vinculades a l’àmbit esportiu. S’adjunten enllaços als 
documents per a la seva consulta. 
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